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Čj.     140616/058  

Datum:  16. 6. 2014 

 

 

Zápis z 48. zasedání 

 Zastupitelstva Obce Kámen 

ze dne 12. 6. 2014 
 

 

Přítomno 6 členů zastupitelstva obce: podle prezenční listiny 

Omluveni: František Hofman 

Hosté: Josef Roubík, Zlata Vobinušková, Ludmila Richtrmocová 

Místo: kancelář OÚ 

Čas: 18,00 hodin 

Zapisovatel: Jan Tomášek 

Ověřovatelé zápisu:  Miloslav Daněk, Pavel Podsklan 
 

Zasedání zahájil a řídil místostarosta obce Josef Dvořák. Konstatoval, že jednání je přítomno 6 

členů obecního zastupitelstva a ZO je usnášeníschopné (zákon č. 128/2000 o obcích). 

Místostarosta seznámil přítomné s programem a požádal o případné doplnění. Program jednání byl 

schválen. 
 

 

Program: 

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Schválení programu jednání  

3. Kontrola závěrů 47. ZZO   

4. Obchvat – současný stav  

5. Kaple – partnerství mezi Krajem Vysočina a Obcí Kámen  

6. Parcely 2005 - změna územního rozhodnutí  

7. Sad u kaple, záměr odkoupit a upravit pozemek  

8. Autobazar – prodloužení smlouvy  

9. Výběrové řízení na topení ve školce  

10. Výběrové řízení na zateplení OÚ   

11. Územní plán – prodleva, nepovolení stavby na p.č. 454/2  

12. Lesní cesta v Jakší  

13. Most Bácovice, most Zlátenka  

14. Osvětlení v Oáze Pod kaplí  

15. Peněžité dary za mimořádnou práci pro obec v 1. pololetí 2014.  

16. Nákup potřebného zařízení  

17. Různé  

18. Diskuse  

19. Závěr  

 

Zastupitelstvo Obce Kámen (dále jen ZO) projednalo jednotlivé body programu: 
 



 

Ad 1. Zapisovatelem byl určen Jan Tomášek, ověřovateli zápisu Mil. Daněk, Pavel Podsklan 

 

Ad  2.  Program 48. zasedání ZO byl jednohlasně schválen. 

 

Ad 3.   Kontrola závěrů 47. ZZO: 

- Volby do EP proběhly bez problémů 

- Pronájem parkoviště na letní sezónu byl realizován 

- VŘ na topení v MŠ – viz bod č. 9 

- VŘ – zateplení budovy OÚ – viz bod č. 10 

- Vystoupení souboru Trnávka proběhlo úspěšně za velké účasti občanů 

- Úprava reklamní plochy je předběžně domluvena 

- Placená inzerce v publikaci Města a obce Vysočiny nebyla schválena 

 

 

Ad 4. Místostarosta obce informoval o současném stavu přípravy stavby obchvatu obce Kámen. 

Očekává se přijetí nového zákona, který stanoví nové ceny za výkup pozemků, následně dojde 

k výkupu pozemků pod projektovaným silničním obchvatem. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí zprávu o přípravě nového zákona na výkup pozemků na plánovanou 

stavbu silničního obchvatu obce Kámen. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 5. Místostarosta obce informoval o uzavření vzájemného partnerství mezi obcí Kámen a Krajem 

Vysočina při rekonstrukci kaple P. Marie Bolestné v Kámeni. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí informaci o uzavření vzájemného partnerství obce Kámen a Kraje 

Vysočina při rekonstrukci kaple P. Marie Bolestné v Kámeni. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 6. Místostarosta obce informoval o realizace požadované změny územního rozhodnutí – akce 

Parcely 2005. Změna ÚR byla schválena stavebním úřadem v Pacově. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí schválení změny ÚR – akce Parcely 2005, zpracovaného ing. arch. 

Milíčem Maryškou. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 7. Místostarosta obce informoval o záměru vykoupení pozemku u kaple P. Marie Bolestné 

v Kámeni. Byly obeslány vlastnice pozemku pí Brázdová a pí Šmilauerová. Cílem je parková 

úprava pozemku před kaplí. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí záměr vykoupení pozemku před kaplí P. Marie Bolestné v Kámeni, 

p. č. 742 v k. ú. Kámen, od pí Brázdové a pí Šmilauerové. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 8. Místostarosta obce informoval o uzavření nové nájemní smlouvy s majiteli autobazaru 

v Kámeni, pp. M. Touskem a M. Drtinou. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí a schválilo smlouvu na pronájem pozemku autobazaru v obci 

Kámen s pp. M. Touskem a M. Drtinou. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 9. Místostarosta obce podal informaci o průběhu a výsledku výběrového řízení na zhotovitele 

rekonstrukce topení v MŠ Kámen. VŘ proběhlo 27. 5. 2014 z šesti uchazečů - Agos st. a. s., Status 

st. a. s., D. Mourek, Pacinstal s. r. o., Jan Dvořák a T. Drda. Pořadí nabídek bylo komisí stanoveno 

na základě nabídnuté ceny, nejnižší cenu měl p. T. Drda z Chrbonína. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí výsledek VŘ na rekonstrukci topení v MŠ Kámen, schválilo výběr 

firmy p. T. Drdy z Chrbonína ke zhotovení zakázky. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 



 

Ad 10. Místostarosta obce informoval o průběhu VŘ na akci – zateplení budovy OÚ v Kámeni. VŘ 

nebylo zatím uzavřeno vzhledem k potřebě doplnění dokumentace ze Státního fondu životního 

prostředí. 

 

Ad 11. Místostarosta obce informoval o tom, že stavební úřad v Pacově nepovolil stavbu 

dřevostavby na pozemku p. č. 454/2 p. Petra Šustra, a to z důvodu, že nebyl zatím schválen nový 

územní plán obce. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí informaci místostarosty obce o nepovolení výstavby dřevostavby na 

pozemku p. č. 454/2 v k. ú. Kámen z důvodu, že není zatím schválen nový ÚP obce. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 12. Místostarosta obce podal informaci o dopisu – právním názoru advokátky Mgr. Blanky 

Severové v záležitosti chystané obnovy obecní lesní cesty v lese V Jakší (právní názor v příloze 

usnesení). 

Usnesení: ZO projednalo právní názor advokátky Mgr. Blanky Severové na problém obnovy 

obecní lesní cesty V Jakší, uložilo místostarostovi obce informovat o tomto právním názoru majitele 

lesních pozemků V Jakší, kteří podali stížnost proti záměru obce obnovit obecní lesní cestu V Jakší. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 13. Místostarosta obce informoval o probíhající rekonstrukci Most Bácovice a o chystané 

rekonstrukci Most Zlátenka. Tyto opravy zapříčiní zvýšení provozu na silnici 1. třídy přes Kámen. 

Dále informoval, že starosta obce připojil svůj podpis pod otevřený dopis starostů ministru dopravy 

o nevyhnutelnosti zpoplatnění silnic I. třídy a některých silnic II. třídy z důvodu přetížení 

kamionovou dopravou. 

 

Ad 14. Zastupitel P. Podsklan informoval o problémech spojených s možnou instalací osvětlení 

v odpočinkové zóně Oáza pod Kaplí. Vzhledem k finanční náročnosti nedoporučuje realizaci 

takovéto akce. 

Usnesení: ZO neschválilo záměr instalace veřejného osvětlení v odpočinkové zóně Oáza pod Kaplí. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 15. Místostarosta obce předložil návrh starosty obce na peněžité dary zastupitelům obce za 

mimořádnou práci pro obec za 1. pololetí 2014. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí a schválilo návrh starosty obce na peněžité dary zastupitelům za 

mimořádnou práci pro obec za 1. pololetí 2014. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 16. Místostarosta obce informoval o potřebě zakoupení zařízení a techniky pro obec. Jeví se 

potřeba zakoupení velkého stanu ke konání akcí (doposud byl půjčován za úplatu) a dále potřeba 

zakoupení staršího vozu za traktor a sekačky-rotačky za traktor. 

Usnesení: ZO vzalo na vědomí návrh na zakoupení potřebného zařízení a techniky pro obec 

Kámen. Uložilo zastupiteli M. Daňkovi, aby zjistil cenu, za kterou by potřebná zařízení bylo možno 

zakoupit. 

Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

 

Ad 17. Různé: 

a) ZO projednalo žádost p. Zdeňka Kofroně na prodej pozemků v k. ú. Nízká Lhota p. č. 14/2 a 

18/4. Záměr na prodej pozemků byl vyvěšen na úřední desce v zákonné lhůtě. Usnesení: ZO 

uložilo místostarostovi obce zajistit vypracování odhadu ceny pozemků p. č. 14/2 a 18/4 v k. 

ú. Nízká Lhota. Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

b) ZO projednalo dopis ředitelky MŠ Kámen: 

- Návrh finanční odměny ředitelce a pracovnicím MŠ Kámen za 1. pololetí 2014 

- Žádost ředitelky o navýšení finanční dotace MŠ Kámen ve výši 80 000,-Kč z důvodu platby 

čtvrtletních záloh na elektřinu (v příloze usnesení) 



 

Usnesení: ZO schválilo odměny ředitelce a pracovnicím MŠ Kámen podle předloženého 

návrhu za 1. pololetí 2014. Dále ZO schválilo navýšení finanční dotace MŠ Kámen o 

50 000,-Kč na 3. čtvrtletí 2014. 

            Hlasování: pro usnesení hlasovalo všech šest zastupitelů 

c) ZO vyslechlo stížnost paní Ludmily Richtrmocové na nezajištěného psa v zahradě p. Petra 

Šustra v Kámeni. Tento pes již několikrát zaútočil na kolemjdoucí. Pan Šustr bude vyzván 

dopisem obecního úřadu, aby urychleně zjednal nápravu a nedošlo k ohrožení zdraví 

občanů. 

 

Ad 18. Po projednání všech bodů 48. zasedání ZO proběhla diskuse zastupitelů s přítomnými hosty. 

 
 

Ad 19. Místostarosta obce po projednání všech bodů schváleného programu 48. ZZO toto zasedání 

ukončil. 
 

 

Zapisovatel: Jan Tomášek 

Ověřovatelé: Miloslav Daněk a Pavel Podsklan 

 

Starosta obce: Mgr. František Hofman, v zastoupení Josef Dvořák, místostarosta obce 

 
 
 
 

 

 

 

Vyvěšeno dne:   

 

Sejmuto dne:  
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